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Hei,  

 

Vi er foreldre til 2 barn som går på Frivoll skole, og håper sistemann også kommer til å gå på 

denne skolen. Vi bor på holbekk, og synes ruten til skolen er sikker og trygg ifh til sykling for 

ungene. De trenger ikke krysse veien. I tillegg er alle naboungene unger de kjenner til fra et 

eller annet klassetrinn på Frivoll. "Alle kjenner alle", og det er trygt for dem å ta kontakt med 

barn de vil leke med pga dette. Jeg kan komme på sfo og se noen barn som leker i 

skolegården, og uansett vet de hvem mine barn er hvis jeg spør om de har sett Tobias eller 

Eva Marie noe sted. Det er veldig betryggende. Sfo på Frivoll er helt fantastisk, vi har prøvd 

Holvika, noe som jeg ikke anbefaler noen.  

Dette er en liten skole, som unger fortjener å gå på!! Vi kan ikke tro at det vurderes 

nedleggelse. Tenk på fremtiden! Skolene blir fullt opp fort med masse nye arbeidsplasser og 

utbygginger i Grimstad. La Frivoll skole bestå, så får ungene en fantastisk og nær skole å gå 

på!  

 

Mvh 

Christina Madsen  

 
Sendt fra min Galaxy 

 


